

Mr Rimsky Yuen, SC, JP

Secretary for Justice, Government of HKSAR

Mr Rimsky Yuen, SC, was appointed Secretary for Justice on July 1, 2012. He was a barrister in private practice before joining the Government, specialising in commercial disputes. He also served as an arbitrator in international arbitrations and a mediator in commercial disputes.

Mr Yuen was appointed Senior Counsel in 2003 and a Recorder of the Court of First Instance of the High Court in 2006.

Mr Yuen had also been involved in various public duties, including Member of the Judicial Officers Recommendation Commission (which Mr Yuen continues to serve in his capacity as Secretary for Justice), Non-Official Member of the Independent Commission against Corruption Advisory Committee on Corruption, Chairman of the Transport Advisory Committee, Non-executive Director of Mandatory Provident Fund Schemes Authority and Council Member of the Hong Kong Institute of Education.



袁国强资深大律师, JP

香港特别行政区政府律政司司长

袁国强资深大律师在2012年7月1日获委任为律政司司长。他在加入政府前是执业大律师，专注处理商业纠纷，并曾担任国际仲裁的仲裁员及商业纠纷的调解员。

袁国强在2003年获委任为资深大律师，并于2006年获委任为香港高等法院原讼法庭特委法官。

袁国强曾担任多项公职，包括司法人员推荐委员会委员（他现时仍然以律政司司长身份出任委员）、廉政公署贪污问题咨询委员会非官方委员、交通咨询委员会主席、强制性公积金计划管理局非执行董事、香港教育院校董会成员。